小尺寸大清潔 Small in size lig in cleaning!

SCRUBS AND DRIES IN A SINGLE PASS CORD OR BATTERY OPERATED 一次通過可作擦潔和烘乾,有線或電池操作











turbolava 35 plus is the innovative professional compact floor scrubber dryer for small and medium size areas where you have to clean into nooks and congested areas, navigate around and under tables, desks or furniture's or wherever steps or narrow corridors do not allow bigger machines to operate. With an automatic suction systems of dirty water, two models working with an electric cord or cord free with a small lithium-ion battery that makes even simpler than ever and enjoyable the in-door daily cleaning of any kind of hard floors and carpeted floors also.

Turbolava 35+是一台創新專業而且堅固的地板清洗烘乾機,適合中小尺寸地板的領域和擁擠的地區,桌子和家具或任何狹窄的走廊不允許更大的機器運行。附有污水自動抽吸系統,兩款車型有電線的作業或無線但有小型鋰子電池,這使得日常清潔任何形式的硬地板和地毯比以往更簡單和愉快

turbolava 35 plus, compact, lightweight, easy to store and transport very manoeuvrable, 24 kg weight for the battery machine and 18 kg for the electric one, wash, mop, scrub and polish, marble, terrazzo, quarry tile, wooden, vinyl, non-slip safety floors, the two special rotary brushes turning at 550 rpm with their special double level design, grant more than cylindrical ones, an high quality cleaning performance saving the use of chemical and arriving to clean and dry up to the wall edge.

Turbolava 35+結構緊凑,重量輕,便於儲存和運輸,使用電池清洗機重24公斤,電線清洗機重18公斤。

洗,拖,清洗和拋光,大理石,水磨石,缸磚,木,塑料,防滑安全地板, 兩個特殊的旋轉刷子旋轉在550轉用其特殊的雙級設計,給予超過圓柱形那 些,一個高品質的清潔性能節省化學的使用量,走到牆壁邊的清潔和乾燥

A patented vacuum systems allow just using 640 watt of energy, less than any other scrubber drier on the market, to pick up the dirt water in just one passage and the floor is immediately ready to walk, two squeegees allow a full drying backward and forward.

獲得專利的真空系統只允許使用640瓦特能源,低於市場上其他任何洗地(烘乾)機,拿起污垢的水只在一個通道和地板可立即行走,雙刮刀允許一個完整向後和向前的乾燥

The model **turbolava 35 plus** li-ion use the new battery technology of lithium ion cells, half size of a traditional battery, lighter and lasting 4 times as long the battery is easy to remove and to charge with a little portable charger.

型號turbolava35+鋰離子使用鋰離子電池,傳統電池的一半大小,重量更輕 ,持續4倍的新的電池技術,電池很容易拆卸和一個小的便攜式充電器充電

A wide choice of optional brushes and pad holders with colour coded pads and micro fibre provide the better performance on any kind of floor in public areas gyms, hotels offices, restaurants, retail stores, restrooms, schools and many other.

可選的刷子和墊持有人彩色編碼墊和超細纖維廣泛的選擇提供了在公共場所 體育場館,賓館辦公室,餐廳,零售商店,廁所,學校和許多其他任何類型 的地板的性能更好

技術特點	電動	+鋰電池
Technical features	electric	Plus lithium battery
Brush Motor 洗刷馬達	120-230V 50/60 Hz – 640 W	40 V
Vacuum 真空	Triple vacuum system	
Working width 工作寬度	35 cm. (14")	
Brushes 洗刷	n.2 circular brushes or pad holders	
Brushes speed 洗刷速度	550 r.p.m.	
Weight on brushes 洗刷重量	Kg. 13 (29 lbs.)	Kg. 15 (33 lbs.)
Clear water tank capacity	清水箱能力 Lt. 4 (1 U.S. gallon)	
Waste water tank capacity	污水箱能力 Lt. 4 (1 U.S. gallon)	
Working capacity 工作能力	500 mq/hour (5200 sq.ft/hour)	
Depression 四槽	1000 mm	
Power cable length電源線長度	mt.10 (32 ")	-
Battery 電池	-	lithium ions 39,6 V 8,6 Ah
Battery operating time	電池工作時間 -	45 minutes
Battery weight 電池重量	-	kg.3 (6 lbs.)
Net weight 淨重	Kg. 18 (39 lbs.)	Kg. 21 (46 lbs.) without battery











Body dimension: Lenght cm. 51 (20") Width cm. 36 (14,17") Height cm. 29 (11,41") 機身尺寸:長51 (20") cm。寬度 36 (14,17") cm。身高 29 (11,41") cm。